
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 49
Hvorfor vurderede Forsvarets Efterretningstjeneste, at oplysningen om, at Jalalabad var 
faldet, hvilket fremgik af ugerapporten den 16. juni 2021 for DANCON RS 14B uge 23, 
2021, ikke var vigtig nok til at skulle viderebringes til Regeringen og Folketinget med det 
samme, således det først blev kendt af Folketinget to måneder, efter ugerapporten blev 
fremsendt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marcus.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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